
Gavlecon 
Ekonom- och fastighetsmäklarföreningen  
vid Högskolan i Gävle 
	
Styrelsemöte	datum:	2018-12-03	
	
Närvarande:		
Kajsa	Johansson,	ordförande		
Kajsa	Bergklint,	vice	ordförande 
Paulina	Mattila,	sekreterare		
Katarina	Nordin,	skattmästarinna		
Kalle	Gudmundsson,	ledamot	
Simon	Andersson,	ledamot	
Sofi	Sverin,	ledamot	
Henrik	Ylipukki,	suppleant	
Fredrik	Petersson,	suppleant	
Jessie	Jatala,	ledamot	
Andreas	Jävert,	ledamot	
	
Frånvarande:	
Julia	Forsberg,	suppleant	
Caroline	Lindberg,	suppleant	
Gustaf	Persson,	suppleant	
	
1§	Mötets	öppnande		
16.18	
	
2§	Mötesformalia		
Godkännande	av	kallelse	och	dagordning	
Val	av	justerare:	Kajsa	Johansson	och	Fredrik	Petersson	
Protokoll	att	lägga	till	handlingarna:	2018-11-15	
	
3§	Årsmöte	och	överlämningar	
Imorgon	är	det	extrainsatt	årsmöte	och	styrelsen	ska	vara	där	15.45	för	att	ställa	iordning	
inför	mötet.	Listor	för	aktivt	deltagande	och	rösträtt	ska	skrivas	ut.		
	
Vi	ska	även	ha	städdag	innan	överlämningen	och	man	ska	lägga	in	vilken	dag	man	kan	på	
Facebook.	Julfrukosten	är	07.00	på	Stora	Vall	den	12	december.	De	styrelseposter	som	har	
grupper	på	Facebook	med	S.E.R.O.	och	kåren	ska	bjuda	in	de	som	blir	invalda	i	de	
grupperna.	Gemensamma	överlämningen	är	18	december.	Innan	detta	ska	man	ha	enskild	
överlämning	med	den	som	ska	ta	över	sin	post.			
	
4§	Förslag	stadgeändring	
Förslag	är	att	föra	in	i	stadgarna	att	man	måste	ha	ett	kårmedlemskap	för	att	kunna	vara	
stödmedlem.	Alla	som	blir	stödmedlemmar	måste	ha	medlemskap	i	kåren	i	dagsläget	men	
det	står	inte	i	stadgarna.	Detta	ska	vi	föra	över	till	nästa	styrelse	då	de	måste	ta	upp	det	på	



Gavlecon 
Ekonom- och fastighetsmäklarföreningen  
vid Högskolan i Gävle 
	
årsmötet	i	februari.			
	
5§	Månadens	Gavleconit		
Vi	tar	beslut	om	månadens	Gavleconit.		
	
6§	Information	från	och	frågor	till:		
Ordförande:		
Alla	poster	ska	skicka	in	sin	del	till	verksamhetsberättelsen.	Nästa	föreningsmöte	är	den	6	
december.	Har	även	varit	på	valberedningsmöte	med	FUM.	
	
Vice	Ordförande:		
Har	varit	på	möte	med	kommunen.		
	
Sekreterare:		
Har	varit	på	HSMs	årsmöte	som	sekreterare.	Fixar	det	sista	med	medlemslistorna.		
	
Skattmästerinna:		
Håller	på	att	bokföra.	Har	inte	fått	några	fakturor	från	Kontaktia	ännu.	
Marknadsföringsutskottet	ska	inventera	ovar	och	märken	inför	bokslutet.		
	
Näringsliv:		
Har	nytt	avtal	med	Svensk	Fast	som	kommer	ta	över	som	huvudsponsor,	pratar	även	med	
Slick	City	om	nytt	avtal.		
	
Utbildning:		
Utsett	årets	föreläsare	och	årets	ekonom	under	Kontaktia.	Vet	inte	om	
avslutningsceremonin	blir	av	i	år.		
	
Sexmästeriet:		
Börjar	närma	sig	sista	NV.	Har	fixat	en	ny	meny	till	club	NV.	Det	nya	sexmästeriet	kommer	
få	schemalägga	inför	insparken.		
	
Marknadsföring:		
Har	gjort	en	adventskalender.	Vet	inte	om	ovarna	kommer	hinna	komma	till	oveinvigningen	
pga.	leverantören	som	är	sen.		
	
7§	Övriga	frågor		
	
8§	Nästa	möte  	
18	december	kl.	17.00	
	
9§	Mötets	avslutande		
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Kl.	17.18	


